
Fra: Jannicke Foss 
Sendt: tirsdag 24. september 2019 17:45 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Fartshumper i Alvermarka 
 
Hei!  
Jeg lurte på om det er planer om å få fartshumper på vegen opp mot Mangerbua i Alvermarka. Bor 
selv i Alvermarka 32, og opplever ofte folk som kjører i langt over 30 km/t. Flere kommer omtrent på 
to hjul rundt svingen, og det har skapt flere farlige situasjoner med både mine barn og andre barn i 
feltet.  
Mvh 
Jannicke Foss 
 
Sendt fra min Huawei-mobiltelefon 


